
Александар Вучић са Мирославом Лајчаком: Компромисно решење значи никоме све, а свакоме довољно; Србија је спремна за наставак дијалога кад год он буде организован у Бриселу; Лајчак: ЕУ нема интерес да одржава „статус кво“
среда, 03 март 2021 20:45

Председник Србије Александар Вучић изјавио је након разговора са специјалним
представником ЕУ за дијалог Београда и Приштине Мирославом Лајчаком да је Србија
посвећена дијалогу и да је спремна за његов наставак "у сваком тренутуку када год буде
позвана у Брисел". Каже и да "одговорно" понашање Србије у претходном периоду није
донело добре резултате, јер ЕУ и даље говори о "пуној нормализацији односа".

  

  
  

Вучић: Србија подржава напоре и намере Мирослава Лајчака да политиком компромиса
дођемо до решења. Компромисно решење значи никоме све, а свакоме довољно

    

Србија подржава напоре и намере Мирослава Лајчака да политиком компромиса дођемо
до решења, које би значило незадовољство, или делимично задовољство, за обе стране,
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али без ултиматума и наметнутих решења, рекао је Вучић на заједничкој конференцији
за новинаре.

  

Компромисно решење значи никоме све, а свакоме довољно, казао је.

  

„Србија у доброј вери учествује у преговорима, у жељи да се постигне решење“, додао је
Вучић.

  

Према његовим речима, Србија не поставља никакве рокове за долазак до тог
компромисног договора.

  

„Јер је много важније да направите некакав договор и да тиме буду задовољне обе
стране, него да се иде са исхитреним решењима“, казао је Вучић.

  

Лајчак: ЕУ нема интерес да одржава „статус кво“

  

Специјални представник Европске уније за дијалог Београда и Приштине Мирослав
Лајчак изјавио је да ЕУ нема интерес да одржава „статус кво“.
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  „Ово је моја трећа посета у овом својству. Последња је била пре пет месеци, желео бихда долазим чешће, али као што знамо пандемија није то омогућила. Био сам у Приштини,било ми је битно да дођем што пре након избора на Косову, како бих разговарао одијалогу, и да упознам саговорнике о прогресу у дијалогу од јула прошле године“, казаоје Лајчак.  Поновио је да је дијалог кључ за обе стране како би се напредовало до решења.  „Статус кво није одржив. Србија је напредовала у евроинтеграцијама и дијалог је кључза даљи пут ка чланству. У Приштини сам послао исту поруку – државе чланице ЕУочекују да се дијалог о свеобухватној нормализацији односа и свим отвореним питањиманастави контруктивно и у доброј вери“, нагласио је Лајчак.     Лајчак: Државе чланице ЕУ, очекују да две стране имплементирају све што једоговорено у оквиру процеса дијалога у последњих 10 година    Државе чланице ЕУ, каже Лајчак, очекују да две стране имплементирају све што једоговорено у оквиру процеса дијалога у последњих 10 година.  „Ми имамо историју добре и блиске сарадње са САД и враћамо се тој сарадњи.Припремали смо ову посету заједно, али како што знате, због пандемије Метју Палмерније могао да дође овог пута“, рекао је Лајчак.  Додао је и да након посете Приштини, може да каже да „постоји разумевање да једијалог од кључног значаја и да може да се настави након формирања институција уПриштини“.  Поводом изјаве победника косовских парламентарних избора Аљбина Куртија да мудијалог са Србијом није међу главним приоритетима, Лајчак је рекао да „ниједан лидернема луксуз да бира приоритете“.        &#160;     &#160;   &#160;       &#160;           View this post on Instagram    &#160;   &#160; &#160; &#160;   &#160; &#160;   &#160; &#160; &#160;    &#160; &#160;   A post shared by Aleksandar Vučić (@buducnostsrbijeav)       „Имате приоритете које бирате и приоритете које морате да прихватите. Не видимконфликт у приоритетима које је Курти одредио за кампању, али он разуме да је дијалогспољни приоритет број један, тако да ту нема конфликта“, казао је Лајчак.  Вучић: Верујем да је Мирослав случајно рекао Косово и Србија  Председник Србије Александар Вучић оценио је данас да верује да је изасланикЕвропске уније Мирослав Лајчак говорећи о дијалогу Београда и Приштине случајнорекао Косово и Србија "као да су два одвојена ентитета, иако ми то не признајемо".  
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  “Малопре је верујем Мирослав случајно рекао Косово и Србија, а требало је да кажеБеоград и Приштина. За нас Косово није посебан ентитет, али добро на то смо већнавикли у Европској унији. Они већ великим делом у 95 одсто говоре Косово и Србијаиако су дефакто у питању Београд и Приштина. Сигуран сам да је то било сасвимслучајно” навео је Вучић током заједничке конференције за новинаре са МирославомЛајчаком у Председништву Србије.  Он је поновио да Србија неће признати Косово.  “Ако неко мисли да постоји чекић којим ће ударити Србију у главу и рећи “Ви сад моратеда признате Косово”, морају да знају да се то неће догодити. Ако мисле да ће нечијабатина да им створи државу, то је рачун без крчмара. Ми смо увек спремни накомпромис. Радимо на томе да односи буду добри, да људи могу слободно да се крећу иживе једни поред других” истакао је Вучић.  (Н1, Бета)  
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